



Privi Locker • 储物柜

Enhanced Workplace Function for Versatile Storage

High flexible in its size combinations and featuring clean-lined design aesthetics, Privi locker suits perfectly into any office setting. Privi locker saves space, enhancing workspace functionality by centralizing personal storage. The integrated storage solution allows Locker Wall, Locker Island and Locker for Bench to satisfy all storage needs for modern workplaces.

灵活多样 提升办公效能

Privi 储物柜高性能灵活的变换组合，设计简约美观，可搭配任何办公环境。集中个人存储，不但节省存储空间，更增强工作空间的功能性。作为一个整体的办公存储空间解决方案，靠墙或隔墙储物柜、岛式储物柜，以及共享台储物柜可满足现代办公场所的所有存储需求。



Locker for Bench
共享台储物柜



Locker Island with Cabinet Top
岛式储物柜配柜顶板



Abundant Colors of Privi Locker
色彩多样的Privi储物柜组合

Ideal Integration

Privi Locker for Bench integrates seamlessly with the Avail bench, providing additional storage spaces for the entire team or for personal belongings in an open-plan office.

理想组合 功能完备

Privi共享台储物柜可与Avail共享台配搭使用，为团队于开放式办公场所增添更多个人物品的储存空间。

Impromptu Collaboration

The freestanding Locker Island provides additional storage for use in open workspaces. It can serve as a collaborative team spot for impromptu discussions, small meetings or group interactions.

即兴协作 理想之选

独立岛式储物柜有助增加办公的存储空间，非常适合开放式办公场所使用。此外，它还可以作为一个团队协作的平台，以便进行即兴讨论、小组会议或团队互动。

Copious Colors

Privi locker is decked out in abundant color and material options, making it the ideal choice to balance function and aesthetics in a modern workplace.

色彩缤纷 丰富多样

Privi 储物柜具有丰富的色彩和材质选择，在现代办公场所中功能与美学结合的理想之选。

Material Option 物料选择

Metal - Solid 钢板 - 纯色系列



Warm White (H) 暖白色	Clay (CL) 灰凝土	Silver (S) 银色	Stone (ST) 岩灰	Chalk Blue (CB) 天粉蓝	Sage (SA) 香草绿	Terra Rosa (TR) 陶瓷红	Charcoal (A) 炭灰色
-----------------------	------------------	------------------	------------------	------------------------	------------------	------------------------	---------------------

MFC Cabinet Top - Wood grain 三聚氰胺柜顶板 - 木纹系列



Warm White (MFH) 暖白色	Grey (MFG) 灰色	Red Maple (MFA) 红枫木色	Oak (MFLO/COLOR310) 橡木色	Cherry (MFY) 樱桃木色	Sunlight Ash (MFAS) 晨光白蜡木	Vintage Ash (MFAV) 复古白蜡木	Chocolate Ash (MFAC) 巧克力白蜡木
-------------------------	------------------	-------------------------	----------------------------	----------------------	------------------------------	-----------------------------	--------------------------------

Remarks 备注:

Color variations may occur on soft copies or printed matters. Please refer to swatch cards or actual product samples for color selection.
颜色可能因电子档或印刷效果而出现差异，当选择颜色时，可参考色卡或真实样本。

More material color options are available for selection in Lamex Colorbook. Please consult your sales representatives or dealers for more information.
备有更多物料颜色选择，可参考美时彩集，详情请向销售代表或经销商查询。



Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海
Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing 北京
Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou 广州
Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen 深圳
Tel: (86) 769 8203 1018

Dongguan 东莞
Tel: (86) 769 8203 1111

Hong Kong 香港
Tel: (852) 2828 6888

Singapore 新加坡
Tel: (65) 6817 8750

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆
Tel: (86) 800 820 6073 | (86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区
Tel: (852) 2828 6000